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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

С развитието на демократичните процеси у нас се развиха до степен на масовост и някои отрицателни черти на
народопсихологията ни. Утвърдиха се такива черти като завист, жажда за забогатяване на всяка цена и по
забранени от закона начини, присвояване на общи блага от частни лица и т.н. И това е присъщо за всички слоеве
на обществото ни, а не само за бедните и социално слабите. В това се убеждава и... 

коментар на Ваня Григорова и Васил Тодоров Съвсем скоро се очаква партиите да започнат разговори по отделни
политики в опит да намерят пресечни точки за съставянето на кабинет. Ключов ще бъде въпросът с финансовата
политика и доходите на хората. "За нас на първо място като приоритет са доходите на хората, след това са
енергетиката и наложителната промяна за Плана за възстановяване", заяви Ваня Гр... 

В края на м.септември 2022 г. в сградата на Българската търговско-промишлена палата се проведе първото в
България "Роудшоу на Нюйоркската конвенция", част от инициативата на Международния съвет за търговски
арбитраж , стартирала през 2012 г.., която представлява поредица от семинари относно Нюйоркската конвенция.
Българската търговско-промишлена палата неслучайно бе домакин на събитието поради ф... 

Служебното правителство продължава да работи за сигурността в доставките на енергия на достъпни цени за
бизнеса и гражданите. Само за два месеца успяхме да постигнем пълна диверсификация на източниците и на
маршрутите на природен газ след старта на Интерконектора Гърция-България. Това заяви министър-
председателят Гълъб Донев на среща с представители на работодателските организации. В срещата участ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Заглавие: На ход е държавното обвинение
Дата: 07.10.2022 09:23
Медия: Класа

Заглавие: Синдикати и работодатели: За да оцелеят бизнесът и гражданите, трябва редовно правителство
Дата: 07.10.2022 15:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Широк отзвук на семинара в БТПП "Роудшоу на Нюйоркската конвенция"
Дата: 07.10.2022 14:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Премиерът Донев се срещна с работодателските организации
Дата: 07.10.2022 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

http://www.classa.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%B8/item/455032-%D0%BD%D0%B0-%D1%85%D0%BE%D0%B4-%D0%B5-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%BD%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D0%BE%D0%B1%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5
https://www.bcci.bg/news/19079
https://www.bcci.bg/news/19078
https://www.bcci.bg/news/19077


Г-жо Пенкова, председателят на Европейската комисия (ЕК) Урсула фон дер Лайен произнесе ежегодната си реч
за състоянието на ЕС. В тази връзка какво е Вашето мнение, кои са най-големите предизвикателства пред
Съюза? Голяма част от речта на председателя на ЕК беше около динамиката и последиците от войната в
Украйна. Традиционно пледоарията за състоянието на Съюза е обръщение, което съчетава както на... 

Специализираното събитие на Investor.bg ще се проведе на 13 октомври от 13:30 часа Как технологиите променят
бизнеса и индустриите? Задава ли се времето на изцяло дигиталните банки и каква ще е съдбата на физическите
магазини? Отговорите на тези и още въпроси ще бъдат на фокус в новото издание на специализираната
конференция Tech of Tomorrow, която водещият икономически сайт Investor.bg организира... 

Българската икономика ще претърпи плитка рецесия. Такава прогноза направи Кристофор Павлов, главен
икономист на "УниКредит Булбанк" в откриващата си презентация на първата годишна конференция за
строителство и инвестиции на списание "Мениджър", която се провежда днес в столичния хотел Hyatt Regency.
Войната доведе до разкъсване на всички производствени вериги, които няма да могат да бъдат възстано... 

Министърът на минната промишленост и енергетиката в сръбското правителство Зорана Михайлович каза днес
преди началото на конференцията за предприемачеството в Сърбия в Сръбската търговска камара, че няма
значение дали Сърбия е трябвало да бъде освободена от забраната за вноса на руски петрол с осмия пакет
санкции на ЕС срещу Русия и дали някой е попречил на това, защото страната и енергийната комп... 

Американската търговска камара в България е домакин на Годишната среща на Американските търговски камари
в Европа (AmChams in Europe) през настоящата седмица. Посрещнахме 37 представители на 26 камари от Европа
и Евразия на четиридневно събитие, съобщава АТК. Американската търговска камара в България (АТК) спечели
домакинството на конференцията в края на 2019 г. в съревнование с други камари от мр... 

Първата стратегическа крачка към изграждане на нова Индустриална зона край с. Зелен дол, община Благоевград
вече е факт. По предложение на кмета Илко Стоянов, съветниците дадоха съгласие за изработване на проект за
изменение на Общия устройствен план, на база на което областният център на Пиринско ще има нова
производствена зона. Идеята на кмета, залегнала като предложение в дневния ред на Общинск... 

Заглавие: Цветелина Пенкова, евродепутат от Групата на социалистите и демократите: Реновирането на
сградите е начин да се борим с енергийната бедност
Дата: 06.10.2022 18:43
Медия: Вестник Строител

Заглавие: Технологичната еволюция от средство за развитие на бизнеса до основен двигател на промяната –
на фокус в Tech of Tomorrow
Дата: 06.10.2022 17:36
Медия: Изпълнителна агенция за насърчаване на малките и средните предприятия

Заглавие: Българската икономика ще претърпи плитка рецесия
Дата: 06.10.2022 15:57
Медия: Мениджър

Заглавие: Сърбия готова да внася неруски петрол
Дата: 06.10.2022 13:36
Медия: 24 Часа

Заглавие: Американската търговска камара в България е домакин на Годишната среща на Американските
търговски камари в Европа
Дата: 05.10.2022 18:36
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Съветниците в Благоевград гласуваха единодушно за изграждане на индустриална зона
Дата: 07.10.2022 15:32
Медия: Dotbg.bg

https://vestnikstroitel.bg/interview/286465_%D1%86%D0%B2%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B5%D0%B2%D1%80%D0%BE%D0%B4%D0%B5%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D0%B3%D1%80%D1%83-2
https://www.sme.government.bg/?p=59501
https://manager.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/balgarskata-ikonomika-ste-pretarpi-plitka-recesia
https://www.24chasa.bg/biznes/article/12728187
https://www.bta.bg/bg/news/economy/339415-amerikanskata-targovska-kamara-v-balgariya-e-domakin-na-godishnata-sreshta-na-am
https://www.dotbg.bg/article/12738491


Ръководители от атомната индустрия са все по-загрижени от липсата на работници, на фона на нарастващите
инвестиции и развитието на сектора. За това предупреди главният изпълнителен директор на Американското
ядрено общество (ANS) Крейг Пиърси. Великобритания планира амбициозно разширяване на атомния си сектор
през следващите няколко години. Много европейски държави, застрашени от свиване на енергий... 

Близо 1.5 млрд. евро ще бъдат инвестирани в българския бизнес и икономика чрез Програма
"Конкурентоспособност и иновации в предприятията". Програмата ще предоставя широк кръг от възможности за
развитие на българските предприятия в ключови за тяхната конкурентоспособност направления. Първото
направление обхваща мерки за стимулиране на високите технологии и иновациите в производствените процеси –
от... 

Европейската комисия даде одобрение на програмата "Техническа помощ" на стойност над 100 милиона евро
инвестиции, допринасящи за ефективното и координирано изпълнение на политиката на сближаване в България,
които са съсредоточени върху укрепването на административния капацитет на националните органи,
бенефициентите и партньорите по програмата. Програмата поставя акцент върху засилването на партньо... 

Министърът на икономиката и индустрията Никола Стоянов стартира нова инициатива с чуждестранните компании
у нас за подобряване на бизнес средата и насърчаване на инвестициите. Първата среща от формата "закуска с
инвеститори", която се проведе днес, е с представители на австрийския бизнес и се организира със съдействието
на Посолството на Австрия в България. Размерът с натрупване на преките чуждест... 

Кметът на Търговище д-р Дарин Димитров връчи първия сертификат за инвестиции с общинско значение клас "В"
на фирма Ховаг за проекта за изграждане и разширяване на помещения за производство на кабелни системи и
компоненти и на логистичен възел. 

Размерът с натрупване на преките чуждестранни инвестиции в България към началото на 2022 г. надхвърля 50
млрд. евро. Зад тези числа стои труда на хиляди компании. Ние, като държава, сме длъжни да имаме много по-
оперативен диалог с тях. Това посочи министърът на икономиката Никола Стоянов. Той стартира нова инициатива
с чуждестранните компании у нас за подобряване на бизнес средата и насърчаване на... 

Заглавие: Липсата на кадри се превръща в проблем за атомната индустрия
Дата: 07.10.2022 15:06
Медия: Publics

Заглавие: Атанас Пеканов: Европейската комисия официално одобри още три от българските програми
Дата: 07.10.2022 15:04
Медия: Frog news

Заглавие: ЕК одобри +€100 млн. за България
Дата: 07.10.2022 14:54
Медия: Economynews

Заглавие: Министър Никола Стоянов стартира инициатива с чуждестранните компании у нас за подобряване на
бизнес средата и насърчаване на инвестициите
Дата: 07.10.2022 14:52
Медия: Блиц

Заглавие: Производител на кабелни системи в Търговище получи първия сертификат за инвестиции с общинско
значение клас В
Дата: 07.10.2022 14:42
Медия: Industry Info

Заглавие: Никола Стоянов: Преките чужди инвестиции към началото на годината са 50 млрд. евро
Дата: 07.10.2022 14:33
Медия: Dotbg.bg

Заглавие: Stellantis вижда края на двигателя с вътрешно горене след пет години

https://www.publics.bg/bg/news/32498/%D0%9B%D0%B8%D0%BF%D1%81%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D0%BD%D0%B0_%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D1%80%D0%B8_%D1%81%D0%B5_%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B2%D1%80%D1%8A%D1%89%D0%B0_%D0%B2_%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC_%D0%B7%D0%B0_%D0%B0%D1%82%D0%BE%D0%BC%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0_%D0%B8%D0%BD%D0%B4%D1%83%D1%81%D1%82%D1%80%D0%B8%D1%8F.html
https://www.frognews.bg/novini/atanas-pekanov-evropeiskata-komisiia-ofitsialno-odobri-oshte-tri-balgarskite-programi.html
http://www.economynews.bg/%D0%B5%D0%BA-%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8-%E2%82%AC100-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F-news105563.html
https://blitz.bg/obshtestvo/ministr-nikola-stoyanov-startira-initsiativa-s-chuzhdestrannite-kompanii-u-nas-za-podobryavane-na-biznes-sredata-i-nasrchavane-na-investitsiite_news913281.html
http://industryinfo.bg/article/30270-proizvoditel-na-kabelni-sistemi-v-targovishte-poluchi-parviia-sertifikat-za-investicii-s-obshtinsko-znachenie-klas-v-
https://www.dotbg.bg/article/12737794
https://www.investor.bg/a/444-novini/361556-stellantis-vizhda-kraya-na-dvigatelya-s-vatreshno-gorene-sled-pet-godini


Според Давиде Микеле от икономическа гледна точка сега няма да има голяма причина да се инвестира в
надграждане на термични агрегати заради стандарта Евро 7От 2035 г. в държавите от Европейския съюз ще бъдат
забранени за продажба всички нови автомобили с двигатели с вътрешно горене. Тази крайна дата обаче изглежда
на практика ще бъде изтеглена и то значително, става ясно от думи на Давиде Меле, ви... 

На 30.09.2022 г., Солвей Соди, чрез дъщерната си новосъздадена компания Девня Енерджи, внесе писмо за
инвестиционно намерение в РИОСВ - Варна за изграждане на инсталация за производство на пара, която която
ще използва алтернативни горива в завода за калцинирана сода в Девня. Съоръжението ще замести сегашната
инсталация за пара, която използва вносни твърди горива. Този проект е поредната стъпка в... 

" Ако няма ескалация на войната, смятам, че инфлацията влиза в своята финална фаза на галопиращия си цикъл".
Това каза икономистът Георги Стоев пред БНР. "Това което всички знаем, и икономистите сме обединени около
консенсуса, че рецесията в Европа е неизбежна, заедно с нея ще последва укротяване на ръста на цените, защото
рецесията значи и по-малко търсене на суровини", подчерта експертът. "Евент... 

Близо 10% от най-големите чуждестранни инвеститори в България са австрийски компанииМинистърът на
икономиката и индустрията Никола Стоянов стартира нова инициатива с чуждестранните компании у нас за
подобряване на бизнес средата и насърчаване на инвестициите. Първата среща от формата "закуска с
инвеститори", която се проведе днес, е с представители на австрийския бизнес и се организира със съдейст... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

Победител в открития международен конкурс за идеен проект за пешеходен мост над ул. "Бяла черква",
организиран от Столична община – направление "Архитектура и градоустройство", е архитектурно студио "Боеле" от
Чехия. На второ и трето място са класирани съответно: "Мио дизайн" ООД, представлявано от арх. Орлин Давчев, и
"Андонов и синове дизайн" ООД, представляван от арх. Андон Андонов. Резултатите... 

Победител в откритият международен конкурс за идеен проект за пешеходен мост над ул. "Бяла черква",
организиран от Столична община – Направление "Архитектура и градоустройство", е архитектурно студио "Боеле" от
Чехия. На второ и трето място са класирани съответно: "Мио дизайн" ООД, представлявано от арх. Орлин Давчев и
"Андонов и синове дизайн" ООД, представляван от арх. Андон Андонов. Резултатите... 

Дата: 07.10.2022 13:35
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Солвей Соди планира изграждането на инсталация за термична обработка на алтернативни горива
Дата: 07.10.2022 13:01
Медия: 3е-news

Заглавие: Георги Стоев: Ако няма ескалация на войната, инфлацията влиза в своята финална фаза
Дата: 07.10.2022 11:37
Медия: Епицентър

Заглавие: 350 австрийски компании са инвестирали 4,6 млрд. евро у нас
Дата: 07.10.2022 15:03
Медия: Economy

Заглавие: Пешеходен мост по чешки дизайн ще свързва Южния парк
Дата: 07.10.2022 15:19
Медия: Топ новини

Заглавие: Архитектурно студио от Чехия е победителят в международния конкурс за пешеходен мост в Южния
парк
Дата: 07.10.2022 14:51
Медия: ABCnews.bg

https://3e-news.net/bg/a/view/37725/solvej-sodi-planira-izgrajdaneto-na-instalacija-za-termichna-obrabotka-na-alternativni-goriva
https://epicenter.bg/article/Georgi-Stoev--Ako-nyama-eskalatsiya-na-voynata--inflatsiyata-vliza-v-svoyata-finalna-faza-/295562/4/0
https://www.economy.bg/business/view/52485/350-avstrijski-kompanii-sa-investirali-46-mlrd-evro-u-nas
https://topnovini.bg/novini/888428-peshehoden-most-po-cheshki-dizayn-shte-svarzva-yujniya-park
https://www.abcnews.bg/bg/news/16651435045469/arhitekturno-studio-ot-chehiya-e-pobeditelyat-v-mezhdunarodniya-konkurs-za-peshehoden-most-v-zhniya-park


Организатор на форума бе сп. Мениджър, а БСК - институционален партньор. Българската икономика ще
претърпи плитка рецесия Българската икономика ще претърпи плитка рецесия. Такава прогноза направи
Кристофор Павлов, главен икономист на "УниКредит Булбанк" при откриването на Първата годишна конференция
за строителство и инвестиции 2022, която се проведе днес в столичния хотел Hyatt Regency, организир... 

Широкото навлизане на дистанционната работа по време на пандемията напълно промени очакванията на
служителите към офисите. Сега, когато много служители осъзнават, че могат да бъдат продуктивни от разстояние,
е по-важно от всякога да създават офис пространства с цел да станат атрактивни за специалистите. Физическият
офис няма да изчезне, но е в процес на трансформация, отбеляза Йордан Кръстев, мени... 

Жилищният пазар е вечен. Хората винаги ще търсят жилища, в които да живеят и да отгледат децата си – около
това мнение се обединиха участниците във втория дискусионен панел "Устойчив жилищен пазар - мисия
възможна" от Годишната конференция за строителство и инвестиции, която списание "Мениджър" организира за
пръв път. Баланс между търсенето и предлагането в исторически план никога не е постигнат.... 

Най-вероятно през декември и януари инфлацията ще бъде около 20%, но имаме много непредвидима ситуация
"Един от най-големите проблеми в нашата страна е, че хората не са подпомогнати по най-добрия и ефективен
начин. Ние не търсим индивидуалната подкрепа за всеки един човек, който е в риск от бедност. Най-уязвимите
хора са възрастните. Проблемът е, че инфлацията много бързо се покачва, а ние изостав... 

Счетоводителят Анелия Гечева в интервю за сутрешния блок "Добро утро, България" на Радио "Фокус"В
следващите минути ще се опитаме да ви бъдем максимално полезни, като проведем разговор на теми, които
касаят всички, които е добре да се коментират, за да сме информирани и за да си знаем правата. Как да
възстановим здравноосигурителните си права, ако те са прекъснати по една или друга причина? На тез... 

"Един от най-големите проблеми в нашата страна е, че хората не са подпомогнати по най-добрия и ефективен
начин. Ние не търсим индивидуалната подкрепа за всеки един човек, който е в риск от бедност. Най-уязвимите
хора са възрастните. Проблемът е, че инфлацията много бързо се покачва, а ние изоставаме с покачването на
доходите. Както вървят нещата, да си купим хляб и кисело мляко ще стане лукс", зая... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Заглавие: ПРОВЕДЕ СЕ ПЪРВАТА ГОДИШНА КОНФЕРЕНЦИЯ ЗА СТРОИТЕЛСТВО И ИНВЕСТИЦИИ 2022
Дата: 06.10.2022 21:03
Медия: Българска стопанска камара

Заглавие: Офис пространствата еволюират
Дата: 06.10.2022 19:12
Медия: Мениджър

Заглавие: Жилищният пазар е вечен. Търсене на нови жилища винаги ще има
Дата: 06.10.2022 17:05
Медия: Мениджър

Заглавие: Инфлацията расте, скоро хлябът и млякото ще станат лукс
Дата: 07.10.2022 15:00
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Погледнете внимателно трудовите си книжки
Дата: 07.10.2022 14:12
Медия: Русе 24

Заглавие: Бившият зам.-министър Султанка Петрова: Да си купим хляб и кисело мляко ще стане лукс
Дата: 07.10.2022 12:05
Медия: Труд

Заглавие: САЩ отпуснаха още $40 млн. за българската армия

https://www.bia-bg.com/news/view/30822/
https://manager.bg/%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%BE/ofisat-sluhovete-za-negovata-smart-sa-silno-preuvelicheni
https://manager.bg/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/zilistniat-pazar-e-vechen-tarsene-na-novi-zilista-vinagi-ste-ima
https://www.flagman.bg/article/277086
https://www.ruse24.bg/novini/Bylgaria/Poglednete-vnimatelno-trudovite-si-knizhki-1419373
https://trud.bg/%D0%B1%D0%B8%D0%B2%D1%88%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D0%BC-%D0%BC%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D1%81%D1%83%D0%BB%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%B0-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B8-%D0%BA%D1%83%D0%BF%D0%B8%D0%BC-%D1%85%D0%BB%D1%8F%D0%B1-%D0%B8-%D0%BA%D0%B8%D1%81%D0%B5%D0%BB%D0%BE-%D0%BC%D0%BB%D1%8F%D0%BA%D0%BE-%D1%89%D0%B5-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BB%D1%83%D0%BA%D1%81/
http://www.budnaera.com/202204f/2240078.html


САЩ обявиха допълнително финансиране за модернизацията на Българската армия и регионалната защита по
Програмата за чуждестранно военно финансиране, съобщава американското посолство в София. Конгресът на
САЩ е одобрил близо 40 милиона долара допълнително чуждестранно военно финансиране за България. Това
финансиране е предназначено за подкрепа на модернизацията на българските въоръжени сили, за зас... 

Имаше призиви и скандирания срещу ЕССкандирания "Бугари - татари и фашисти". Това бе обстановката, в която
бе открит българският клуб "Цар Борис III" в Охрид, съобщава БГНЕС. Срещу сградата полетяха яйца, камъни,
бутилки с вода под звуците на вувузели. Част от протестиращите бяха с плакати с надписи срещу България и с
призиви срещу Европейския съюз, който подкрепял "фашистките искания на България"... 

Яйца полетяха към българския културен клуб в Охрид, малко преди официалното му откриване. И към момента
продължава протестът, организиран от опозиционната партия "Левица", според която "Цар Борис III", чието име
носи културният клуб, е "фашистки държавник и борец срещу македонизма". Откриват втория български културен
клуб в Охрид На фона на протестите отвън, клубът беше официално открит от послани... 

На официална церемония, която ще се състои на 10 октомври (понеделник) от 11 ч. във Ватиканските музеи,
министърът на културата проф. Велислав Минеков ще предаде картината на изтъкнатия български художник Иван
Вукадинов за колекцията на Ватиканските музеи. На церемонията са поканени да присъстват г-н Златко Минев
(член на семейството на Иван Вукадинов), ръководителят на мисията ни във Ватикана – ... 

Министрите на икономиката и финансите от ЕС одобриха във вторник Директивата за адекватна минимална
заплата, с което сложиха началото на двугодишния процес за транспонирането й от държавите-членки.
Междувременно профсъюзите настояват за по-бързо прилагане заради кризата и високите разходи за живот,
казва базираният в Брюксел сайт EURACTIV.bg Директивата на ЕС изисква държавите-членки, които имат з... 

Интервю с областния управител за изборите, ниската активност, стимулите за гласуване, орязване на привилегиите
на водачите на листи и приоритетите за Сливен. - Г-н Афузов, основна задача на всяко служебно правителство и
назначените от него областни управители е да проведат честни избори. Бяха ли честни изборите на 2 октомври в
Сливен? - Смея да твърдя, че изборите бяха проведени честно и че не бях... 

Дата: 07.10.2022 15:32
Медия: Буднаера

Заглавие: "Бугари - татари и фашисти". Яйца и камъни срещу български клуб в Охрид
Дата: 07.10.2022 15:16
Медия: Клуб Z

Заглавие: Замеряха с яйца българския културен клуб в Охрид малко преди откриването му
Дата: 07.10.2022 15:11
Медия: БНТ Новини

Заглавие: МинистърМинеков ще предаде картината на изтъкнатия български художник Иван Вукадинов за
колекцията на Ватиканските музеи
Дата: 07.10.2022 15:02
Медия: Novinata.bg

Заглавие: ЕС проверява България дали дава адекватни заплати
Дата: 06.10.2022 08:19
Медия: Конкурент

Заглавие: МИНЧО АФУЗОВ: ВЪРВИМ КЪМ ЗАСИЛВАНЕ НА МАЖОРИТАРНИЯ ВОТ
Дата: 07.10.2022 15:29
Медия: Агенция Сливен

Заглавие: Загубата на компанията майка на TikTok расте на фона на експанзията на бизнеса
Дата: 07.10.2022 15:10
Медия: Инвестор.БГ

https://clubz.bg/128261
https://bntnews.bg/news/zameryaha-s-yayca-balgarskiya-kulturen-klub-v-ohrid-malko-predi-otkrivaneto-mu-1209866news.html
https://novinata.bg/bulgaria/ministarminekov-sthe-predade-kartinata-na-iztaknatiq-balgarski-hudojnik-ivan-vukadinov-za-kolekciqta-na-vatikanskite-muzei/
https://www.konkurent.bg/news/16650335631041/es-proveryava-balgariya-dali-dava-adekvatni-zaplati
https://agencia-sliven.com/index.php?id=403778
https://www.investor.bg/a/454-sotsialni-mrezhi/361560-zagubata-na-kompaniyata-mayka-na-tiktok-raste-na-fona-na-ekspanziyata-na-biznesa


Вътрешен документ показа, че финансовото състояние на гиганта се подобрява през първото тримесечие на 2022
г.Компанията майка на TikTok – ByteDance, е записала над трикратно увеличение на оперативната загуба
миналата година до над 7 млрд. долара, след като е харчила значително, за да поддържа бързия си растеж, сочи
финансов отчет, споделен със служителите. Той дава рядък поглед към внимателно пазе... 

За първи път страната ни беше посетена от британския Национален консорциум за сигурност и устойчивостВ
периода 5-7 Октомври Център за компетентност КВАЗАР посрещна първата британска търговска делегация в
България, която включваше водещи компании в сферата на кибер- сигурността, изкуствения интелект и ядреното
инженерство.Делегацията беше ръководена от Негово превъзходителство Крис Бартън-Търговско... 

Заради войната инфлацията може да надхвърли 20% Има ли достатъчно средства в държавата, ще издържи ли
бюджетът и какво трябва да се промени в социалната ни политика?Днес започва изплащането на пенсиите. С
промените от 1 октомври близо 900 хиляди са възрастните хора с преизчислени пенсии, но това увеличение вече е
"изядено" от инфлацията. Този въпрос, както и съставянето на бюджета са едни от най-с... 

/Поглед.инфо/ Разплащанията на Китай в китайски юани (RMB) със страните от инициативата "Един пояс, един път"
възлизат на 5,42 трилиона юана (763,4 милиарда щатски долара) през 2021г., което е с 19,6 процента повече на
годишна база. Това представлява 14,8 процента от общото трансгранично използване на китайски юани в Китай
през 2021г. Данните бяха публикувани в доклад на Китайската народна банка. ... 

Заглавие: КВАЗАР беше домакин на тридневна британска търговска мисия в България
Дата: 07.10.2022 14:24
Медия: Скандал

Заглавие: Инфлацията расте: Хлябът и млякото стават лукс
Дата: 07.10.2022 13:37
Медия: ТопПреса

Заглавие: Разплащанията в китайски юани със страните от "Един пояс, един път" нарастват през 2021г
Дата: 07.10.2022 12:24
Медия: Поглед Инфо

https://www.skandal.bg/news/16651418985346/kvazar-beshe-domakin-na-tridnevna-britanska-targovska-misiya-v-balgariya
https://toppresa.com/295801/%D0%B8%D0%BD%D1%84%D0%BB%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%8F%D1%82%D0%B0-%D1%80%D0%B0%D1%81%D1%82%D0%B5-%D1%85%D0%BB%D1%8F%D0%B1%D1%8A%D1%82-%D0%B8-%D0%BC%D0%BB%D1%8F%D0%BA%D0%BE%D1%82%D0%BE-%D1%81%D1%82%D0%B0
https://pogled.info/svetoven/pogled-kitai/razplashtaniyata-v-kitaiski-yuani-sas-stranite-ot-edin-poyas-edin-pat-narastvat-prez-2021g.147242
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